
Protokół 
z  sesji XXII Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu  17 sierpnia 2016 

roku. 
 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
W Sesji uczestniczyło 18 radnych, trzech radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1  Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan 
Tomasz Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista 
Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XXII Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXII sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu.  
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem Sandomierskim i 
Rejonem Telenesti w Republice Mołdawi, 

b) przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Sandomierskiego” , 
c) przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Sandomierskiego” , 
d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sandomierskiego na lata 2016-2027, 
e) zmian w budżecie powiatu na 2016 rok. 

6. Interpelacje i zapytania. 
7.  Sprawy różne. 
8. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Powiatu w Sandomierzu. 

 

Zapytał, czy  są uwagi do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Uwag nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
  



Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z XXI sesji Rady Powiatu 
zgodnie z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół XXI sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   
 
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
     Zarząd Powiatu odbył w tym czasie pięć posiedzeń wynikiem, których  są 
między innymi projekty uchwał skierowane Wysokiej Radzie                                    
do rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. 
 
Ponadto Zarząd rozpatrywał następujące sprawy: 
- Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powierzenia Pani Iwonie 
Koronie-Smardz –stanowiska dyrektora Ponadgimnazjalnego Zespołu Szkół 
Ekonomicznych w Sandomierzu. 
- Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wydzierżawienie majątku trwałego 
Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego w Sandomierzu na okres do 
trzech lat.  

- Zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonych przez komórkę 
kontroli powiatu w I półroczu 2016 roku w jednostkach organizacyjnych 
powiatu. 

Od ostatniej sesji Zarząd Powiatu  wykonywał następujące zadania: 
 
- Dokonano sprzedaży kolejnych trzech działek przy ulicy Milberta                                            
w Sandomierzu. Do sprzedaży pozostało 16 nieruchomości, będą one 
przedmiotem kolejnego przetargu w 2016 roku. 
 
- Dokonano naboru do szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez 
Powiat Sandomierski na rok szkolny 2016/2017, przyjmując do 24 
stacjonarnych oddziałów I klas 590 uczniów na 594 absolwentów 
gimnazjów.  
Liczba ta powiększona zostanie o 24 uczniów z Ukrainy oraz 19 osób do 
klasy licealnej dla dorosłych. 
 Łącznie do oddziałów klas I przyjętych zostanie 633 uczniów. 
  
Wyniki matur z pierwszego podejścia kształtują się następująco: 

- I LO Collegium Gostomianum – 90%, 
- II LO – 93 %, 



- ZSP w Klimontowie – 90 %, 
- ZSTiO – 52 %, 
- PZSE – 69 %, 
- ZSGiH – 74 %. 
 

- W dniu 1 sierpnia 2016 przedstawiciele Starostwa uczestniczyli w sesji 
Rady Gminy w Klimontowie przedstawiając ofertę przejęcia ZSP                                     
w Klimontowie. Po dokonaniu wewnętrznych analiz Rada Gminy zamierza              
w terminie wrześniowym podjąć uchwałę intencyjną w tym zakresie. 

 

W dniach 9 - 12 lipca br. delegacja Powiatu Sandomierskiego przebywała                 
w Rejonie Telenesti w Republice Mołdawii na zaproszenie Starosty Rejonu 
Telenesti Pani Diany Manoli. W ramach rewizyty, członkowie delegacji 
uczestniczyli w lokalnym Święcie Ziół, gdzie mogli poznać zwyczaje                            
i kulturę mieszkańców. Jednocześnie zapoznali się z potencjałem Rejonu 
odwiedzając m. in. Szpital Rejonowy oraz szkołę. 

 Podczas wizyty zostały przedstawione tematy do dalszej współpracy 
głównie w dziedzinie oświaty oraz wystosowano propozycję podpisania 
umowy współpracy pomiędzy naszymi samorządami. W związku  
z powyższym opracowany został projekt Umowy o współpracy pomiędzy 
Powiatem Sandomierskim i Rejonem Telenesti w Republice Mołdawii, 
której podpisanie planowane jest na dzień 29 sierpnia br. w Sandomierzu 
podczas pobytu delegacji Rejonu Telenesti w Sandomierzu na 
uroczystościach Powiatowego Święta Plonów. 

- W miesiącu lipcu odbywały się spotkania robocze przedstawicieli Powiatu 
z Urzędem Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego oraz grupami 
producenckimi w sprawie organizacji konferencji międzynarodowej pn. 
„Potencjał eksportowy i handlowy świętokrzyskich producentów sektora 
spożywczo – przetwórczego” oraz spotkania dotyczące organizacji 
Powiatowego Święta Plonów, które w bieżącym roku na zaproszenie Wójta 
Gminy Pana Szymona Kołacza odbędzie się w Łoniowie. 

- Przedstawiciele Powiatu uczestniczyli w odbywających się w miesiącu 
sierpniu Dożynkach Gminnych. 

-W dniu 15 sierpnia 2016 roku delegacja Powiatu uczestniczyła w 
organizowanych przez Urząd Miejski w Sandomierzu uroczystościach 
Święta Wojska Polskiego podczas, którego złożono hołd poległym na polu 
chwały żołnierzom Wojska Polskiego raz upamiętniono 96. rocznicę Bitwy 
Warszawskiej. 
Inwestycje realizowane przez Powiat w okresie od ostatniej sesji: 



„Wykonanie instalacji klimatyzacji w budynku mieszczącym Wydział 
Komunikacji Starostwa Powiatowego w Sandomierzu”. 
Zadanie polega na zaprojektowaniu i wykonaniu instalacji klimatyzacji w 
budynku mieszczącym Wydział Komunikacji Starostwa Powiatowego w 
Sandomierzu, ul. Mickiewicza 34, 27-600 Sandomierz. Zakres robót 
obejmuje wykonanie instalacji klimatyzacji, instalacji elektrycznej oraz 
odprowadzenia skroplin oraz serwis gwarancyjny urządzeń i instalacji. 
Zaproszenie do złożenia ofert przesłaliśmy do 5 potencjalnych 
wykonawców,  do 08.08.2016r (wyznaczony termin) otrzymaliśmy 2 
oferty: 
Do realizacji zadania wybrano ofertę firmy BIUREX Sp. z o.o.. Planowany 
(zawarty w przesłanej 10.08.2016r. do podpisu umowie) czas realizacji 
zadania: od 16.08.2016r do 30.08.2016r. 
„Usuwanie pojazdów i prowadzenie parkingu strzeżonego w trybie art. 
130a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym 
(Dz. U. z 2012 r., poz. 1137 z późn. zm.)”. 
Przedmiotem zadania jest usuwanie pojazdów z dróg leżących w obszarze 
Powiatu Sandomierskiego i prowadzenie parkingu strzeżonego dla tych 
pojazdów na terenie Powiatu Sandomierskiego zgodnie z przepisami art. 
130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym (Dz. U. z 
dnia 2012 r., poz. 1137 z późn. zm.). Zaproszenie do złożenia ofert 
przesłaliśmy do 3 potencjalnych wykonawców.  Po zapoznaniu się 
dokumentami została wybrana oferta Pana Jana Maziarza. 
 Ponadto Starosta poinformował, ze z dniem 21 sierpnia 2016r. Pan Paweł 
Niedźwiedź został zatrudniony na stanowisko Sekretarza Powiatu. 
 
Radny Ryszard Nagórny zapytał, czy zostało utworzone nowe stanowisko 
Etatowego Członka Zarządu. Starosta potwierdził, że został zatrudniony 
Pan Marcin Piwnik i będzie się  zajmował sprawami pozyskiwania funduszy 
i nadzorem nad DPS i PCPR w Sandomierzu. 
Radny Leszek Galata poprosił o rozwinięcie tematu dotyczącego 
przekazania szkoły w  Klimontowie.  
Pan Marcin Piwnik poinformował, że sytuacja finansowa szkoły jest bardzo 
trudna, Powiat dokłada ponad 500.000 zł. Przedstawiciele powiatu 
uczestniczyli  w sesji Rady Gminy w Klimontowie w celu przedstawienia 
w/w sytuacji. Należałoby znaleźć wspólny pomysł na adaptacje 
pomieszczeń w szkole. Prowadzone są rozmowy z przedstawicielami gminy 
o przejecie szkoły. 
Radny Galata zapytał, czy gmina faktycznie będzie utrzymywać w tym 
obiekcie jednostkę oświatową. Ponadto poprosił, aby na kolejne spotkania 
zapraszać radnych z terenu, których dotyczą omawiane  sprawy. 



Starosta podkreślił, że sprawa jest bardzo bolesna, gdy mówi się o 
likwidacji szkoły. Sesja w gminie była zwołana w ostatniej chwili, żeby móc 
zawiadomić radnych powiatu. Powiat nie może się zgodzić na klasę z 14 
uczniami. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji również poprosiła o informację na temat 
mających się odbywać spotkaniach. 
 
Radny Roman Dragan zapytał, jakie korzyści będzie miał Powiat ze 
współpracy z Mołdawią. 
Starosta poinformował, że będąc na Targach w Kielcach Ambasador 
Mołdawii zainteresował się powiatem sandomierskim. Chciał sprawdzić, 
jak samorządy radzą sobie z pozyskiwaniem i wykorzystywaniem pieniędzy 
unijnych. Mołdawia szuka pomocy, pomostu w nawiązaniu współpracy z 
zachodem.  Uważają Polskę za wzór. Powiat Sandomierski natomiast 
chciałby, aby poprzez współpracę umożliwić młodzieży zorganizowanie 
wymiany w celu poznawania obydwu krajów. 
Przewodniczący podziękował za dyskusję . Poinformował, że Sprawozdanie 
zostało przyjęte. 
 
Ad. 5 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu, Turystyki, Strategii oraz Promocji Powiatu  o przedstawienie opinii 
do projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy 
Powiatem Sandomierskim i Rejonem Telenesti w Republice Mołdawii.  
Przewodnicząca poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie  było. 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/127/2016 w sprawie 
współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem Sandomierskim i Rejonem 
Telenesti w Republice Mołdawii została przyjęta jednogłośnie. 

b)Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu, Turystyki, Strategii oraz Promocji Powiatu  o przedstawienie opinii 
do projektu uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Sandomierskiego” .  

Przewodnicząca poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 Przewodniczący powiedział, że Tytuł ten ma na celu wyróżnienie osób i 
instytucji szczególnie zasłużonych dla Powiatu Sandomierskiego za znaczny 
wkład w promowanie Powiatu, jego rozwój i budowanie dobrego 
wizerunku. Zarząd Powiatu w Sandomierzu złożył do Rady Powiatu 
wniosek o przyznanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Sandomierskiego" 
Panu prof. dr hab. Eberhardowi Makoszowi - Prezesowi Zarządu 



Towarzystwa Rozwoju Sadów Karłowych. Mając na uwadze szczególne 
zasługi dla rozwoju Powiatu, w szczególności w zakresie działań promocji i 
rozwoju sandomierskiego sadownictwa, wniosek zasługuje na 
uwzględnienie. 

 Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie  było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/128/2016 w sprawie 
przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Sandomierskiego” została 
podjęta jednogłośnie. 

c)Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu, Turystyki, Strategii oraz Promocji Powiatu  o przedstawienie opinii 
do projektu uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Sandomierskiego” . 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący poinformował, że Zarząd Powiatu w Sandomierzu złożył 
do Rady Powiatu kolejny wniosek o przyznanie tytułu "Zasłużony dla 
Powiatu Sandomierskiego" Panu Mieczysławowi Twarogowi - Prezesowi 
Stowarzyszenia Eksporterów Polskich w Warszawie. Mając na uwadze 
szczególne zasługi dla rozwoju Powiatu, w szczególności w zakresie działań 
promocji i rozwoju sandomierskiego sadownictwa, wniosek zasługuje na 
uwzględnienie. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie  było. 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/129/2016 w sprawie 
przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Sandomierskiego” została 
podjęta jednogłośnie. 

d) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji  Budżetu i 
Finansów                                               o przedstawienie opinii do projektu 
uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2016-2027. 

 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie  było. 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/130/2016 w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2016-
2027. 

 
e)Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów    
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2016 rok.                                                                                                                                                                              



Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XXII/116/2016  w sprawie zmian 
w budżecie powiatu na 2016 r. została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8 Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. Przypomniał, 
aby składane interpelacje miały potwierdzenie na piśmie. 
Ponadto przypomniał, że zgodnie z art. 19 Statutu Powiatu interpelacje 
składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu. Nikt nie złożył 
interpelacji. 
 
 Ad. 9 
Sprawy różne. 
 
Ad. 10  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący  zamknął XXII sesję 
Rady Powiatu o godz. 11-tej. 
 
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Powiatu 
U. Surowiec                                                               Tomasz Huk 
  


